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Geachte heer Gorren,  

  
V

ragen ex art. 47 R
vO

 
 

Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Inleiding 
In dagblad De Limburger las u op 5 oktober 2020 dat de Veiligheidsregio de Muziekgieterij en andere 
culturele instellingen alsnog ontheffing verleent op de strengere coronaregels. Dit omdat 
Veiligheidsregio’s ontheffingen kunnen verlenen aan culturele instellingen die van groot belang zijn 
voor de stad en/of de regio. 
 
Vraag 1: 
Staat u als college achter deze beslissing van de Veiligheidsregio? 
 
Antwoord 1: 
Of het college wel of niet achter een beslissing van de Veiligheidsregio staat, doet niet ter zake. In 
een crisis als deze moeten wij ons houden aan elk besluit dat de Rijksoverheid neemt. Deze 
besluiten worden door de Veiligheidsregio vertaald in noodverordeningen. Het bericht in dagblad De 
Limburger is inmiddels achterhaald. De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (hierna te 
noemen: de minister) heeft in zijn aanwijzing van 14 oktober 2020 met kenmerk 1762562-212713-
PDC19 namelijk bepaald, dat het ook voor instellingen met een groot regionaal belang verboden is 
om een samenkomst van meer dan dertig personen (exclusief personeel) in een zelfstandige ruimte 
in een gebouw te organiseren, te laten organiseren, te laten plaatsvinden of te laten ontstaan. 
Derhalve zijn de verleende ontheffingen inmiddels komen te vervallen.  
 
Vraag 2: 
Indien u achter deze beslissing staat kunt u dan motiveren waarom? 
 
Antwoord 2: 
Zie het antwoord bij vraag 1. 
Voor de volledigheid heeft de Veiligheidsregio Zuid-Limburg de volgende toelichting gegeven: 
“Tijdens de landelijke persconferentie van maandag 28 september werden nieuwe maatregelen 
afgekondigd om het aantal contactmomenten terug te dringen. Deze maatregelen waren erop gericht 
om de kans op grote drukte en het aantal sociale contactmomenten tussen mensen te beperken, 
zonder de samenleving en de economie op slot te doen. De actuele ontwikkelingen hebben er echter 
toe geleid dat de verleende ontheffingen inmiddels zijn komen te vervallen.” 
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Vraag 3: 
Indien u niet achter deze beslissing van de Veiligheidsregio staat, wat denkt u dan eraan gaan te 
doen? 
 
Antwoord 3: 
N.v.t. 
 
Vraag 4: 
Bent u voornemens om voor sport- en andere verenigingen ook deze uitzonderingsregel te gaan 
toepassen? 
 
Antwoord 4: 
De actuele ontwikkelingen hebben ertoe geleid dat de reeds verleende ontheffingen zijn komen te 
vervallen. Op dit moment biedt de situatie geen ruimte om uitzonderingen te maken op de geldende 
maatregelen.   
 
Vraag 5: 
Is handhaven op deze manier nog mogelijk omdat de regels schijnbaar niet door iedereen op 
dezelfde manier uitgevoerd hoeven te worden? 
 
Antwoord 5: 
Veel maatregelen spelen in op het eigen verantwoordelijkheidsgevoel van de Nederlandse burger. 
Daarbij blijft het belangrijk dat mensen aangesproken worden op deze verantwoordelijkheid waarbij 
duidelijk wordt aangegeven wat de gevolgen zijn van het niet houden aan de maatregelen. 
Handhaven is hierbij geen doel op zich. De huidige maatregelen geven echter wel een bruikbaar 
instrument om strenger op te kunnen treden indien dit nodig blijkt. Vanwege de snel opvolgende 
ontwikkelingen en de daarbij behorende wijzigingen in de geldende maatregelen kan dit in sommige 
specifieke situaties wel uitdagingen opleveren.   
 
Vraag 6: 
Bent u niet bang dat op deze manier het coronavirus nog meer grip op onze samenleving gaat 
krijgen? 
 
Antwoord 6: 
De Nederlandse corona-aanpak is erop gericht het virus maximaal onder controle te krijgen, de zorg 
niet te overbelasten en kwetsbare mensen in de samenleving te beschermen zonder de samenleving 
en de economie op slot te doen. Belangrijk in die aanpak is dat we zicht houden op de verspreiding 
van het virus. Dat lukt alleen als iedereen zich aan de maatregelen houdt, zich bij klachten test en 
meewerkt aan het bron- en contactonderzoek. Het tegengaan van de verspreiding van het 
coronavirus is vooral afhankelijk van de eigen verantwoordelijkheid van ondernemers en burgers. 
Alleen samen krijgen we corona onder controle. 

 


